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Carles Juanmartí "Litos": "Ahir va ser un dia genial i avui ha estat un dia flipant".

"Sempre hem estat prop amb tocs i errors i avui ha estat el dia que no hi ha hagut ni tocs ni
errors. Sembla que tota la feina d'aquests darrers anys ha funcionat ".

"Aquest any vaig fer 5è a la Copa de Món de Pau, sabia que estava molt bé, també a
Bratislava que vaig ser segon a la classificatòria. Sabia que si vaig anar ràpid allà ho seria
aquí. He sabut jugar a casa i ho he aprofitat. Avui sí que és el dia més important de la meva
vida esportiva. Ahir va ser un dia genial i avui ha estat un dia flipant ".

"Hem complert bé. El que més m'agrada és veure com van pujant les noves generacions
com Joan Crespo i Ander Elosegui. Això és el millor quan deixes el relleu aquest, que saps
que ho faran millor que tu i on t'has caigut tu, ells no es cauran, això és el més bonic "

"Llàstima per en Joan Crespo perquè és molt valent i va molt ràpid i té una projecció brutal.
Ha d'estar content amb el paper que ha fet ".

MAIALEN CHOURRAUT: "Jo volia guanyar"

"A la final he fet la pitjor baixada del cap de setmana. No ha estat una mala baixada
tampoc, però he comès uns comptes errors que no m'han deixat anar ràpida, i ara en calent
m'he emportat una decepció. Però és una medalla de plata en un Campionat del Món i no
em puc queixar ".

"Per a mi això és el premi que crec que em mereixo. He treballat molts anys he passat per
moltes lesions i crec que és una medalla que em mereixo ".

"La veritat és que és gratificant, tinc un nivell per estar a dalt i no sempre ho estic. Però ara
queda demostrat que sóc una bona palista, els del meu entorn ja ho sabien però havia de
demostrar-ho de portes enfora i avui ho he fet ".

Xabier Etxaniz: "No teníem medalles i per fi les hem aconseguit"

"La valoració és òbviament molt positiva perquè no teníem medalles i per fi les hem
aconseguit. Hem estat treballant per a això durant anys i és molt gratificant haver
aconseguit. Estem molt contents ".

"Sabíem que a algú li sortiria bé perquè a tots alhoraés molt difícil. És un esport on el
resultat depèn de tants paràmetres que estar a davant en totes les mànigues és molt difícil
".
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